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Op zaterdagavond 21 februari 
komt Peter De Roover naar Des-
sel voor een intiem woonkamer-
gesprek met Jong N-VA Dessel en 
Retie.

Peter De Roover is econoom van 
opleiding en startte in 1984 zijn 
loopbaan als leraar in het tso. In 
1989 werd hij algemeen voorzitter 
van de Vlaamse Volksbeweging. 
Dit bleef hij tot 1998. Hij bleef al-
tijd in de marge van de VVB actief 
tot hij in 2007 door de Algemene 
Vergadering van de VVB verkozen 
werd tot politiek secretaris. Sinds 
2013 is hij chef-politiek van het 
Vlaamsgezind internettijdschrift 
DOORBRAAK. In 2014 werd Peter 
verkozen in de Kamer van Volks-
vertegenwoordigers voor de N-VA 
& sinds 2015 werkt hij ook als pen-
ningmeester voor deze partij.

Graag nodigen wij ook jou uit om 
samen met ons Peter z’n verhaal te 
aanhoren. (Enkel voor jongeren)

21 februari om 19.30 uur bij Diana 
Slegers, Zandvliet 60, 2480 DES-
SEL.Laat iets weten als je komt via 
pieterjan.gys@n-va.be!

Tot dan! 

JONG N-VA DESSEL / RETIE

“De zelfuitleenbalie 
zal zorgen voor een
 betere dienstverlening  
aan bibliotheekbezoekers.”

Beste jongere,
We need you!
En zo is het maar net...

Velen onder jullie zullen denken “politiek, wat een saai gezever”...
En ik kan het je ook niet kwalijk nemen want politiek wordt de laatste tijd erg 
negatief in de media gebracht. Maar eigenlijk is het veel meer dan enkel dat!

Je kan als jongere, die tegenwoordig toch een heel andere kijk op de zaken heeft 
dan volwassenen, dan ook heel wat input leveren in het hele gebeuren! Dit kan je 
zeker doen op gemeentelijk vlak maar ook binnen onze lokale afdeling of hogerop. 
Voor onze partij, N-VA, is interne democratie, inspraak én zijn jongeren erg 
belangrijk. Als jongere ben je daarom steeds meer dan welkom bij Jong N-VA!

Omdat Jong N-VA momenteel een kleine afdeling heeft, wordt er binnen Jong 
N-VA erg nauw samengewerkt met de afdelingen in de buurgemeenten en in de 
provincie Antwerpen. Wij in Retie werken in het bijzonder erg nauw samen met de 
jongerenafdeling Jong N-VA Dessel.

Net zoals bij elke andere 
jongerenvereniging worden er door 
Jong N-VA over gans Vlaanderen 
veel toffe activiteiten georganiseerd 
zoals verschillende quizzen, gin and 
tonic/ bier workshops, debatavonden, 
jaarlijks winter- en zomertreffen... En 
dit altijd met een lekkere frisse pint in 
de buurt! Je leert nieuwe toffe mensen 
kennen en je deelt verschillende 
visies over politieke en non-politieke 
gebeurtenissen.

Het is als jongeren onze taak om 
critisch te zijn over alles wat er 
momenteel gebeurt in ons dorp, land 

en in de wereld! Ongetwijfeld dat we jou hulp hier goed bij kunnen gebruiken!

Enfin, bij Jong N-VA valt er dus altijd wat te beleven! Als je geïnteresseerd bent, 
hoor ik dat graag! Je vindt mijn gegevens op de website van N-VA Retie: 
http://retie.n-va.be of spreek me een keertje aan.

Pieter-Jan Gys
Jongerenverantwoordelijke N-VA Retie

Pieter-Jan Gys
Jongerenverantwoordelijke

Peter De Roover
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Vakantieopvang ‘fors’ uitgebreid 
Zoals we reeds in 2012 beloofden zou N-VA werk maken 
van een verhoogd aanbod aan kinderopvang. Aangezien 
N-VA zowel het beleid jeugd als het beleid gezin aanstuurt 
via zijn 2 schepenen konden we deze noodzaak prioritair 
behandelen.
 

Voor vele werkende ouders was het namelijk in het verleden zeer 
lastig om in de maand juli opvang te vinden voor hun kinderen. Om 
aan de noden van alle mensen te voldoen wordt vanaf deze zomer  
de  vakantieopvang voor de Retiese kinderen fors uitgebreid.
Omdat de allerkleinste kinderen vaak ‘ verloren ‘ liepen in de 
grote menigte van speelpleinwerking ‘Kei-Tof’ hebben we bewust 
gekozen om deze  in aparte initiatieven op te vangen.

Het is de bedoeling dat al de kinderen van 2.5 tot 5 jaar opgevangen worden in de beschermde omgeving en onder 
gespecialiseerde begeleiding van Kikoen.  De kinderen van  5 tot 12 jaar kunnen  naar de speelpleinwerking. Men kan 
voortaan alle werkdagen  in juli en augustus op beide initiatieven  terecht want er is geen 2 weken collectieve sluiting  meer 
voorzien in Kikoen en de speelpleinwerking ‘Kei-Tof’ zal ook in de maand juli georganiseerd worden.
In de toekomst gaat de opvang zich centraliseren rond het gemeentepark wat voor de ouders organisatorisch een extra 
meerwaarde kan beteken. De volgende jaren dienen we echter nog wat creatief te werk te gaan doordat de Gemeenteschool 
in Retie volop verbouwd wordt en Kikoen in alle waarschijnlijkheid pas in het najaar zijn intrek zal hebben in het vernieuwde 
gebouw naast het OCMW.

Uiteraard volgt hierin nog duidelijke communicatie naar de ouders toe via ‘Retie Info’. 

Kristel Pelckmans - Schepen van gezin, Thomas Wynants - Schepen van onderwijs

De toekomst van vele landbouwbedrijven in Retie is onzeker

Als schepen van landbouw maar zeker ook melkveehoudster wil ik hier 
kort de situatie schetsen van de vele getroffen landbouwbedrijven in onze 
gemeente. Voor de  meeste bedrijven rond de Kleine Nete, en dat zijn er heel 
wat hier in Retie, is hun toekomst echt bedreigd.

Alle boerderijen met dieren produceren een hoeveelheid stikstof. De overheid is voor elk 
bedrijf apart gaan bereken hoeveel stikstof hun dieren produceren en hoeveel stikstof 
ervan neervalt op  actuele Habitats en op zoekzones. ( dit zijn Europese natuurgebieden )
In  oktober 2014 kregen al die bedrijven  een ( indicatieve) code groen, oranje of rood en dit 
zonder ook maar enig voorafgaand overleg  met de betrokken bedrijven.

Wat betekenen die codes:

• GROEN: je mag nog uitbreiden als je niet boven de minimum grens van de orange waarde komt
• ORANJE : je mag nog verder doen tot einde vergunning. Bij hervergunning moet je bedrijf minimum 30 % stikstofuitstoot 
verminderen
• ROOD : je mag je vergunning nog uitdoen maar daarna moet het bedrijf definitief verdwijnen.
                                                                                                                                    
Wij hebben hier in Retie nog heel wat jonge moderne bedrijven die de laatste jaren vaak nog heel veel geïnvesteerd hebben en 
die ook steeds meer inspanningen gedaan hebben voor het milieu. Het resultaat is dat zeldzame planten en dieren hier steeds 
vaker terug te vinden zijn.
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Startmoment “Retie stopt samen met roken” groot succes

Een nieuw jaar begint meestal met de beste wensen en heel veel goede voornemens.
Een goede gezondheid is één van die zaken die we onze medemensen graag toewensen en waar 
uiteindelijk ook alles rond draait… want je moet eerlijk zijn, wat is een mens als zijn gezondheid niet 
meezit?

Als schepen van gezondheid vind ik dit thema zeer belangrijk. Vandaar ook dat we in onze beleidsplanning 2014-2019 
‘welzijn’ en ‘gezondheid’ tot één van onze speerpunten gemaakt hebben.

Roken is zo één van die zaken waarvan velen zich waarschijnlijk al wel bewust zijn van de  schadelijke effecten op hun 
gezondheid, maar effectief stoppen met roken is soms toch nog een brug te ver. Omdat het voor velen zo moeilijk is om 
deze gewoonte te doorbreken willen we het hier in Retie samen proberen. 

We zijn heel blij dat zoveel mensen aanwezig waren op ons infomoment van 15 januari over de verschillende manieren 
om te stoppen met roken. Meer dan 100 mensen kwamen luisteren en al 77 mensen hebben direct beslist om op de één of 
andere manier te stoppen.

Doordat zoveel mensen de groepssessies willen doen, gaan we van start met 3 groepen. 2 Groepen op maandagavond en 
1 groep op woensdagvoormiddag. 

Ben je nog niet aangemeld en wil je toch ook nog aansluiten bij één van deze groepen of kies je voor een andere methode? 
Geef ons dan zo vlug mogelijk een seintje via www.retiestoptmetroken.be of via de dienst informatie 014 38 92 37.

Ik wil alle mensen die deze stap gezet hebben, zeer veel succes en aan iedereen een vreugdevol en gezond jaar wensen!

Kristel Pelckmans  - Schepen van gezondheid

Als dorp der 7 neten hebben wij de Kleine Nete en de Wamp die als eersten in Vlaanderen bijna de goede toestand bereikt 
hebben. Dit is echt iets om fier op te zijn, ware het niet dat het onze bedrijven nu zeer zuur opbreekt. Door zo goed voor de 
natuur te zorgen is Retie nu zeer rijkelijk bedeeld met oranje en rode kaarten.

Daarom heb ik eind december met de  getroffen bedrijven die bij ons gekend zijn een overleg gehad om de bekommernissen 
die hier leven duidelijk in kaart te brengen.

Op 7 januari  ben ik deze persoonlijk gaan bezorgen en bespreken op het kabinet van Minister Homans.
Er moet nu zo snel mogelijk duidelijkheid komen over de toekomst van deze bedrijven, want leven in zo’ n grote onzekerheid 
is onhoudbaar. 

Kristel Pelckmans - Schepen van landbouw en milieu



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

n De heer  n Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:       /       /

n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen.
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N-VA IS DE STILSTAND MEER DAN BEU

“Confederalisme is dé sleutel voor een beter beleid”

HET KAN ANDERS
De N-VA gelooft dat het anders kan. De N-VA wil
niet ‘splitsen om te splitsen’. Maar we moeten wel
dringend een nieuwe weg inslaan. 

Want op het Belgische niveau lukt het al lang niet meer. Het is tijd dat Vlamingen en Franstaligen zelf, 
op eigen kracht, hun toekomst uitstippelen. En dat ze samen bekijken wat ze nog samen willen doen.

WE MOETEN VOORUIT
Ben Weyts, ondervoorzitter van de N-VA: “De N-VA wil de sfeer van moedeloosheid doorbreken in de
Belgische politiek, de mentaliteit van ‘meer zit er niet in’. Na decennia van stilstand, móeten we vooruit. 
En we kúnnen vooruit als we onze eigen problemen aanpakken met onze eigen
oplossingen en onze eigen centen. Dát is waar confederalisme over gaat.”

De Vlamingen zijn het fatalisme van 
de regering-Di Rupo beu. 

Meer dan terecht.
Want u wil dat het vooruitgaat. 

U wil een beter beleid:
minder belastingen, de pensioenen hervormen, 

werken lonend maken, een betaalbare
gezondheidszorg, ondernemen stimuleren ...

Dat zijn de paden die we moeten 
bewandelen om te groeien! Maar helaas: 

dat zijn de paden die de federale 
regering blokkeert.

Ben Weyts: 
“Confederalisme 
is de enige weg die 
naar verandering leidt.”
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Ben Weyts
• N-VA-ondervoorzitter en

volksvertegenwoordiger
• 43 jaar, woont in Beersel
• studeerde politieke 

wetenschappen in Gent
• gehuwd met Marijke, 

papa van Floor en Gust
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Beste Retienaar,
Ik merk aan de hand van ons ledenaantal dat de inwoners van onze gemeente moeilijk de weg vinden naar onze lokale 
afdeling. Toch haalde N-VA met de federale verkiezingen van 2014 39,84 % van de stemmen in Retie. Er bestaat dus wel 
degelijk potentieel binnen onze gemeente, er zijn dus wel degelijk mensen die het gedachtengoed van onze partij delen.

Wij zoeken mensen die samen met ons mee het pad willen uittekenen dat we zullen bewandelen de komende jaren. Wij 
zoeken mensen die mee willen werken aan de realisatie van ons doel: Een transparant en eerlijk bestuur in Retie dat 
sociaal én rechtvaardig is, met een optimale inzet van middelen en financiën en waar telkens gestreefd wordt naar een 
begroting in evenwicht.

Zit je met ideeën? Wil je wat kwijt over de werking van N-VA Retie of zelfs van de gemeente? Wil je deelnemen aan de 
uitwerking van het N-VA Retie-project, actief of beperkt? Laat dan iets van je horen en ga samen met ons voor méér Retie 
in méér Vlaanderen!

http://retie.n-va.be/ 
Pieterjan.gys@n-va.be

Pieter-Jan Gys - Ledenverantwoordelijke

Een informatieve en gezellige nieuwjaarsreceptie

Op vrijdag 30 januari waren we toe aan onze tweede editie van de N-VA-nieuwjaarsreceptie. 

Ook dit jaar konden we rekenen op enkele leuke en interessante gastsprekers. In zijn aankondiging liet Paul, onze 
voorzitter, er geen twijfel over bestaan dat onze eerste spreker ‘Annick De Ridder’ voldoende gewicht in de schaal 
kon leggen. Zij sprak over mobiliteit in het algemeen (De Lijn, ...) en in onze provincie met natuurlijk aandacht voor 
de Oosterweel-verbinding. Een belangrijke stap in het oplossen van de verkeersknoop in en rond Antwerpen. Een 
probleem dat ook ons aanbelangt, gezien de files soms tot in Turnhout reiken.

Bruno Peeters, gedeputeerde voor de provincie Antwerpen, gaf tekst en uitleg rond het afbouwen van de 
provinciebevoegdheden. Ook werd kort het probleem van het beheer der waterwegen aangehaald, een taak die Retie 
voorlopig niet overgedragen heeft aan de provincie, gezien de onzekerheid rond de beschikbare budgetten bij de 
provincie. 

Natuurlijk was er ook voor een versnapering en een drankje gezorgd. En omdat beelden meer zeggen dan woorden 
hebben we enkele sfeerbeelden toegevoegd. 

Tot binnenkort,

Lode Vlayen - secretaris N-VA Retie


